
Zápis č. 4/2015 ze zasedání FV MČ Praha – Velká Chuchle
konaného dne 22.6.2015 v     budově ÚMČ Praha – Velká Chuchle

Přítomni: Mgr. Pavel Klán – předseda FV, 
Bc. Olga Kuzníková, Pavla Kozáková, MUDr. Jaromír Piskáček - členové FV 

Omluveni: Jiřina Hanlová - člen FV 

Zapisovatel: Ing. Lenka Svobodová – hlavní účetní ÚMČ
                                             
Jednání bylo zahájeno v 18,00 hodin a ukončeno v 19,30 hodin.

Program: 

1)  Návrh rozpočtových úprav č.3/2015
2)  Příspěvky (dotace) neziskovým subjektům
3)  Náhrada Aerobic Teamu Chuchle za vodné,stočné v K8
4)  Žádost spol.Megellan o užívání pozemku - úplata
5)  Podmínky užívání klubovny ve 2.patře Klubového domu
6)  Žádost nájemníků o odkup byt.domů Starolázeňská 320/27
7)  Návrh investičních požadavků z rozpočtu HMP
8)  Žádost OTV MHMP o sdělení inv.priorit

Bod 1) 
Ing. Svobodová předložila FV k projednání návrh rozpočtových úprav č.3/2015 – viz

příloha. Jedná se o zapojení dotací z rozpočtu HMP (resp.SR) na protidrogovou prevenci pro
ZŠ, provoz JSDH (vč.opravy vozu LIAZ) a vrácenou daň z příjmů PO za r.2014 na rezervu.
Dále  je  třeba  zapojit  do  rozpočtu  finanční  vypořádání  s rozpočtem  HMP (resp.SR),  tzn.
zapojit vratky nedočerpaných dotací za volby a integraci žáků v MŠ. 

Finanční výbor souhlasí s     tímto návrhem a doporučuje ZMČ předložený návrh
rozpočtových úprav schválit.

Pozn. K žádosti  MHMP o refundaci výdajů za povodně v r.2013 byl odeslán dopis
Ing.Javornické z odboru rozpočtu o přehodnocení této žádosti, tudíž nebude zatím zapojeno
do rozpočtu.

Bod 2) 
Finanční  výbor  se  dále  zabýval  žádostmi  o  příspěvky od Aerobic  Teamu Chuchle

(výjezd na MS na Martiniku),  FbK Olymp Praha (florbalové kroužky v ZŠ) a  Rodinného
centra  Chuchle  (divadelní  představení  při  akci  „Vítáme  nový  školní  rok!“).  Vzhledem
k omezenému rozpočtu MČ (na OdPa 3419 – tělovýchova zbývá cca 45tis.Kč a na OdPa 3429
–  zájmová  činnost  zbývá  50tis.Kč  na  příspěvky  neziskovým  organizacím)  a  rovněž
doporučení výboru ŽP, kultury a sportu (max.20tis.Kč na organizaci za rok nebo max.5tis.Kč
na akci) doporučil finanční výbor poskytnout příspěvek (dotaci) FbK Olymp a Rodinnému
centru ve výši 5tis.Kč a Aerobic Teamu Chuchle ve výši startovného Kč 15680,-. U ostatních
pravidelných  žadatelů,  tj.  TJ  Sokol  Chuchle,  SK  Čechoslovan  Chuchle,  DTJ  Chuchle,
rybářský a   zahrádkářský spolek,  kteří  zatím žádosti  nedodali,  se  počítá  s dotací  ve  výši
5tis.Kč. Na OdPa 3419 by tedy zůstala rezerva 10tis.Kč, na OdPa 3429 pak 35tis.Kč. Se
všemi žadateli je třeba následně uzavřít veřejnoprávní smlouvu dle novely zákona č.250/2000
Sb. – viz vzor v příloze.

a)      Finanční výbor doporučuje ZMČ schválit poskytnutí dotace ve výši 5.000Kč spolku FbK
Olymp  Praha,  IČ:26575418,  Pod  Stárkou  36/4,  Praha  4  na  provoz  sportovně-



florbalových  kroužků  při  ZŠ  Charlotty  Masarykové  pro     rok  2015  a  uzavření
veřejnoprávní smlouvy.

b)      Finanční  výbor doporučuje  ZMČ schválit  poskytnutí  dotace  ve  výši  5.000Kč spolku
Rodinné  centrum  Chuchle,  IČ:3438554,  Starochuchelská  7,  Praha  5  na  divadelní
představení při akci „Vítáme nový školní rok!“ dne 13.9.2015 a uzavření veřejnoprávní
smlouvy.

c)      Finanční výbor doporučuje ZMČ schválit  poskytnutí dotace ve výši 15.680Kč spolku
Aerobic  Team Chuchle,  IČ:22845364,  Spádová 390,  Praha 5 na startovné na MS ve
sportovním  aerobiku  a  fitness  2015  ve  dnech  1.-6.12.2015  na  Martiniku  a  uzavření
veřejnoprávní smlouvy.

Bod 3)
Na základě  žádostí  Aerobic  Teamu Chuchle  a  následného  usnesení  ZMČ došlo  k

přepsání  vodoměru  v  objektu  Kazínská  8  na  MČ  a  instalaci  podružného  vodoměru  pro
prostory užívané žadatelem. K datu přepsání vodoměru bylo žadateli vystaveno vyúčtování za
vodné, stočné na částku 3445,-Kč (za období 18.9.2014 -12.3.2015), které žadatel i se všemi
předchozími vyúčtováními předložil  v kopii s tím, že stále trvá na kompenzaci nákladů za
spotřebovanou  vodu  v prostorách  užívaných  MČ  v době  zvýšeného  provozu  za  období
24.9.2013 – 12.3.2015. Vzhledem k tomu, že skutečná spotřeba v prostorách užívaných MČ
v předchozích letech se dá těžko odhadovat, byl na doporučení FV po cca 3 měsících nyní
proveden  odečet.  Na  podružném  vodoměru  byl  k 18.6.2015  zjištěn  stav  21,5m3,  což
představuje skutečnou spotřebu vody AET Chuchle za jedno čtvrtletí (od 12.3.2015). Stav na
hlavním vodoměru byl  k 18.6.2015 322m3,  tj.  rozdíl  31m3 oproti  stavu k 12.3.2015 (dle
vyúčtování PVK byl stav 291m3). Dle přiložených vyúčtování PVK od 1.1.2011 do 23.9.2013
byla průměrná spotřeba vody za čtvrtletí cca 20m3, což odpovídá i nyní zjištěné skutečné
spotřebě na podružném vodoměru. Z tohoto důvodu navrhuje finanční výbor zjistit spotřebu
vody MČ tak, že z celkové spotřeby 130m3 dle předložených vyúčtování za období 24.9.2013
–  12.3.2015  bude  za  každé  čtvrtletí  odečtena  průměrná  spotřeba  AET  Chuchle,
tj.6x20m3=120m3.  Rozdíl  10m3  tedy  připadá  na  MČ.  Dle  vyúčtování  PVK  za  období
24.9.2013-17.9.2014  vychází  za  5m3  cena  377,-Kč  (celkem  85m3  za  6412,-Kč),  dle
vyúčtování PVK za období 18.9.2014-12.3.2015 vychází za 5m3 cena 383,-Kč (celkem 45m3
za 3445,-Kč), celkem tedy 760,-Kč.

Finanční  výbor  doporučuje  ZMČ  schválit  vyplacení  náhrady  Aerobic  Teamu
Chuchle  ve  výši  760Kč  za  spotřebovanou  vodu  městskou  částí  v     období  zvýšeného
provozu v     kulturním prostoru Kazínská 8 za období 24.9.2013 – 12.3.2015.

Bod 4)
Na základě žádosti spol.MEGELLAN, SE o opětovné projednání návrhu smlouvy o

užívání obecních pozemků parc.č.1189 a 1032 v k.ú. Velká Chuchle pro provedení stavby na
parc.č.1000/27 (Auto MEGELLAN Chuchle) a v návaznosti na bod č.5.2. zápisu z jednání
ZMČ č.4/2015 z 25.5.2015 se finanční výbor zabýval touto záležitostí. Jedná se o umístění
dočasných  kotev  pod  komunikací  v  ul.U  Bažantnice  z důvodu  zajištění  stavební  jámy
záporovou stěnou na pozemku žadatele s tím, že v upraveném návrhu smlouvy je již nově
zanesena úplata (Kč 6625,- nebo umístění 2ks dopravních zrcadel v hodnotě cca 25tis.Kč) i
povinnost  stavebníka  opravit  na  vlastní  náklady  inženýrské  sítě  při  jejich  případném
poškození. 

Finanční  výbor  po  diskusi  nedoporučuje  ZMČ  povolit  stavebníkovi  užívání
obecních  pozemků  (umístění  dočasných  kotev)  vzhledem  k     tomu,  že  výše  úplaty
neodpovídá míře znehodnocení pozemku.



Bod 5) 
Finanční výbor se na základě usnesení ZMČ č.4/2015 z 25.5.2015, b.3.4 zabýval e-

mailovým dotazem pí.  Formanové, předsedkyně Rodinného centra Chuchle,  na možnost a
podmínky užívání prostor po bývalé restauraci v Klubovém domě pro akce tohoto spolku, a to
nyní zejména pro letní příměstské tábory. Souhlas se změnou užívání části stavby Klubového
domu  od  ÚMČ  Praha  16  již  MČ  obdržela  s tím,  že  prostor  v přízemí  je  určen  jako
společenská  místnost  a  prostor  ve 2.  patře  po  bývalé  restauraci  je  určen  jako  klubovna.
Členové výboru se shodli, že na území MČ nejsou v současné době žádné vhodné prostory
pro setkávání občanů a že místnost po restauraci v Klubovém domě by byla k těmto účelům
vhodná, proto navrhují hodinovou sazbu za užívání těchto prostor různými spolky i fyzickými
osobami.

Po diskusi doporučuje finanční výbor ZMČ schválit ceník pro užívání klubovny
ve     2.patře  Klubového domu,  a  to  50Kč/hod v     případě uzavření  rámcové  smlouvy na
užívání  prostor,  100Kč/hod  u  opakujících  se  jednorázových  užití,  150Kč/hod  u
jednorázových užití.

Bod 6)
Finanční výbor dále řešil žádost nájemníků bytového domu Starolázeňská 320/27 o

prodej bytového domu a přilehlých pozemků (parc.č.649 o výměře 222 m2, parc.č. 650/2 o
výměře 1 698 m2 a příp. i parc.č.651/1 o výměře 1868 m2) do podílového spoluvlastnictví. 

Vzhledem k     tomu, že dle sdělení nájemníků je třeba v     dohledné době realizovat
nákladné  opravy  domu,  doporučuje  finanční  výbor  ZMČ  nejprve  požádat  stavební
odbor ÚMČ o předložení plánu oprav včetně cenového odhadu prací, aby mohla být na
dalším jednání výboru posouzena výhodnější varianta (nájem x prodej).

Bod 7)
Vzhledem k tomu,  že  je  třeba  sdělit  odboru  rozpočtu  MHMP do 14.8.2015 investiční

požadavky naší  MČ na  rozpočet  hl.m.Prahy pro  r.2016  a  následující,  navrhuje  finanční
výbor ZMČ zažádat o dotaci na tyto akce:

 vybudování OV pro „Nové centrum Velké Chuchle“- 9 mil. Kč (211mil. Kč na další 
roky)

 rekonstrukce komunikací a chodníků – 5 mil. Kč
 revitalizace (obnova) polních cest – 750 tis. Kč
 rekonstrukce nám. Chuchelských bojovníků– 250 tis. Kč
 rozšíření kapacity základní školy  – 25 mil. Kč. 

Bod 8)
Finanční výbor vzal na vědomí žádost odboru technické vybavenosti MHMP (bývalé

OMI) ze dne 3.6.2015 o sdělení aktuálních investičních prioritních požadavků naší MČ pro
sestavení  rozpočtu kapitálových výdajů tohoto odboru pro r.2016 v termínu do 30.6.2015.
Vzhledem  k tomu,  že  se  jedná  o  akce  realizované  a  financované  MHMP (bez  vlivu  na
rozpočet MČ), bylo by vhodné, aby se k těmto požadavkům vyjádřil spíše stavební výbor.

Mgr. Pavel Klán
  předseda FV

Příloha:
Návrh rozpočtových úprav č.3/2015
Vzor veřejnoprávní smlouvy
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